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P R O T O K Ó Ł Nr VII/15 
z obrad VII Sesji Rady Gminy Stara Biała, 
która odbyła się w dniu 7 września 2015 r. 

 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową na 2015 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Stara Biała ze Stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Działania AKTYWNI RAZEM. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Stara Biała do Lokalnej Grupy 

Działania – Stowarzyszenie Rozwoju Ziemi Płockiej z siedzibą w Bielsku jako 
członka zwyczajnego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu 
Pomocy Społecznej w Brwilnie w celu przeprowadzenia  wyborów do Sejmu i do 
Senatu Rzeczypospolitej Polskiej. 

11. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie podziału Sołectwa Nowe 
Proboszczewice i utworzenia Sołectwa Nowe Proboszczewice i Sołectwa 
Ogorzelice. 

12. Zapytania i wolne wnioski. 
13. Zakończenie obrad.                 
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VII Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. Rozpoczęła 
się o godz.9.05 i zakończyła o godz. 11.35. 

Listy obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1.  
Sesję otworzył i przewodniczył jej Wojciech Żółtowski – Przewodniczący Rady Gminy. 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 radnych co stanowi quorum, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Na sesję nie 
przybyła, z powodów osobistych, radna Marianna Stawicka. 
Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta, 
sołtysów i zaproszonych gości. 

Ad. 2.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 
obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 
 
Porządek obrad: 
1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2.   Zatwierdzenie porządku obrad.  
3.   Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową na 2015 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Stara Biała ze Stowarzyszenia Lokalna 

Grupa Działania AKTYWNI RAZEM. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Stara Biała do Lokalnej Grupy Działania – 

Stowarzyszenie Rozwoju Ziemi Płockiej z siedzibą w Bielsku jako członka zwyczajnego. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu Pomocy 

Społecznej w Brwilnie w celu przeprowadzenia  wyborów do Sejmu i do Senatu 
Rzeczypospolitej Polskiej. 

11. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie podziału Sołectwa Nowe Proboszczewice 
i utworzenia Sołectwa Nowe Proboszczewice i Sołectwa Ogorzelice. 

12. Zapytania i wolne wnioski. 
13. Zakończenie obrad.       
 
Wobec braku wniosków Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowany porządek 
obrad. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosów „za”) przyjęła 
proponowany porządek obrad.  
   
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia VI sesji Rady Gminy. Następnie stwierdził, że do rozpoczęcia sesji 
radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokółu, wobec czego poddał pod głosowanie projekt 
protokółu w sesji. 
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W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z VI Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie (14 
głosów „za”). 
 
Ad. 4. 
Wójt Gminy: 
 Wyjaśnił, że dzisiejsza sesja została zwołana przede wszystkim w celu rozpatrzenia przez 

Radę Gminy dwóch projektów uchwał: w sprawie wystąpienia Gminy Stara Biała ze 
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania AKTYWNI RAZEM i w sprawie przystąpienia 
Gminy Stara Biała do Lokalnej Grupy Działania – Stowarzyszenie Rozwoju Ziemi Płockiej 
z siedzibą w Bielsku jako członka zwyczajnego. Następnie pokrótce omówił skutki podjęcia 
ww. uchwał dla Gminy Stara Biała i gmin sąsiednich. Przystąpienie gminy do 
stowarzyszenia w Łącku było podyktowane różnymi działaniami mającymi na celu 
powołanie innego stowarzyszenia na terenie działania stowarzyszenia w Bielsku. Obecnie 
sytuacja jest taka, że jeśli gmina Stara Biała pozostanie w Łącku to gminy Słupno, Bielsk, 
Drobin i Staroźreby nie będą miały możliwości wystąpienia z wnioskiem o pomoc techniczną 
na przygotowanie strategii. Dlatego też, mimo wątpliwości, proponujemy powrót do 
stowarzyszenia w Bielsku. 

 Złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 
o Od 1 września br. kuchnia w Przedszkolu w Nowych Proboszczewicach rozpoczęła 

pracę w roku szkolnym 2015/2016, przygotowując również posiłki dla przedszkola 
w Wyszynie a od 14 września będzie gotować obiady dla  dzieci w ramach programu 
dożywiania realizowanego przez  GOPS. Kuchnia ta ma zapewnić posiłki w takiej ilości 
i jakości, aby nie trzeba było ich kupować z zewnątrz.  Wójt dodał, że w projekcie zmiany 
uchwały budżetowej na 2015 r. jest zapis dotyczący kwoty 60 tys. zł na zakup 
samochodu dostawczego, który będzie dowoził posiłki.  

o Trwa ostatni etap budowy fragmentu ul. Wspólnej w Mańkowie, zaplanowanego do 
realizacji w 2015 roku. 

o Trwają intensywne prace przy budowie ul. Wrzosowej w Brwilnie. 
o 11 września zostanie rozstrzygnięty przetarg na budowę drogi w Bronowie-Zalesiu. 
o Wkrótce wystąpimy do Starostwa o wydanie pozwolenia na budowę hali sportowej 

w Maszewie Dużym. 
o Czekamy na nabór wniosków z Programu Rozwoju Dróg Lokalnych, z którego środki 

umożliwią budowę kolejnych dróg. 
o Zostały odebrane dwie zatoki autobusowe w ciągu drogi powiatowej w Nowym 

Trzepowie, budowane wspólnie ze Starostwem Powiatowym w Płocku. 
o Jest już zaawansowany projekt budowy chodnika w m. Biała: w kierunku Srebrnej 

i w kierunku Nowego Dragania. 
o Wójt poinformował, że na przełomie lipca i sierpnia wpłynęło 139 wniosków od rolników 

o zgłoszenie szkód w uprawach rolnych spowodowanych długotrwałą suszą. Poprosił 
radnych i sołtysów o poinformowanie rolników, że ostatnim dniem złożenia wniosku jest 
11 wrzesień br. Wójt dodał, że do Wojewody zostaną przekazane tylko te protokóły 
oszacowania szkód, które wykazują straty w produkcji rolnej powyżej 30% ogólnej 
produkcji ubiegłego roku. 

o Wójt poinformował o wynikach referendum ogólnokrajowego na terenie Gminy Stara 
Biała. 

o Wójt przypomniał, że 30 sierpnia br. odbyły się dożynki gminne, a 6 września br. dożynki 
powiatowe, w których uczestniczyli przedstawiciele Gminy Stara Biała. 

 
Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań do sprawozdania Wójta. 
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Radny Jan Sieradzki: 
 Zapytał, czy zostały zakończone roboty na budynku socjalnym we Włoczewie. 
Odpowiedź Wójta: 
 Został zakończony remont dachu wraz z przebudową kominów. Obecnie przystępujemy do 

budowy przydomowej oczyszczalni ścieków i kanalizacji sanitarnej. 
Na pytanie  Wiceprzewodniczacego Rady Mariusza Downarowicza o termin odbioru ul. 
Wrzosowej w Brwilnie Wójt odpowiedział, że jest to koniec września br. 
Radny Stanisław Antoszkiewicz: 
 Zapytał, kiedy zostanie wykonany remont budynku 10/7 w Ogorzelicach. 
 Zgłosił brak lampy oświetlenia ulicznego na nowym słupie w Ogorzelicach. 
 Poprosił o zorganizowanie wyboru sołtysa i rady sołeckiej wsi Ogorzelice w lokalu 

w budynku Ogorzelice 10/7, a nie w remizie OSP w Nowych Proboszczewicach. 
 
Odpowiedzi Wójta: 
 Odnośnie remontu budynku – w pierwszej kolejności trzeba udrożnić kominy, ponieważ 

w budynku jest problem z wilgocią,  i następnie wyremontować  dach. O ile wystarczy 
pieniędzy, zostanie wykonane ocieplenie i tynk. 

 Odnośnie lampy – sprawę musimy wyjaśnić. Sekretarz Gminy dodała, że została zakupiona 
nowa lampa, ponieważ dotychczasowa nie pasowała do  wybudowanego słupa. 

 Zebranie wiejskie może zostać przeniesione do budynku w Ogorzelicach. 
Sołtys Nowych Proboszczewic Jan Kozłowski poprosił o zorganizowanie zebrania wyborów 
sołtysa i rady sołeckiej po 5 października, ponieważ wyjeżdża do sanatorium. 
Wójt odpowiedział, że aby umożliwić sołtysowi Janowi Kozłowskiemu udział w tych wyborach 
należałoby zmienić uchwałę w sprawie podziału Sołectwa Nowe Proboszczewice i utworzenie 
Sołectwa Nowe Proboszczewice i Sołectwa Ogorzelice. 
 
Wobec braku dalszych pytań do sprawozdania Wójta Przewodniczący Rady przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 5. 
Przewodniczący Rady odczytał sprawozdanie ze wspólnego posiedzenia wszystkich komisji,  
podczas którego w terenie komisje zapoznały się realizacją inwestycji prowadzonych w gminie, 
ze szczególnym zwróceniem uwagi na inwestycje drogowe. 
 
Komisja Rewizyjna spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Jacek Portalski omówił 
tematykę posiedzenia: 
1. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2015 roku. 
2. Opracowanie wniosków do budżetu na 2016 rok. 
Następnie zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
 
Wobec braku uwag i pytań odnośnie przedstawionych sprawozdań Przewodniczący Rady 
przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 6.  
Głos zabrali: 
Radny Stanisław Antoszkiewicz poprosił o podjęcie uchwały zmieniającej termin wyboru 
sołtysa Nowych Proboszczewic.  
Radny Hubert Murawski: 
 Nawiązał do pisma, które wpłynęło do Urzędu Gminy od pełnomocnika firmy COMECO 

 w sprawie inwestycji na działce  nr 39 w m. Nowa Biała dotyczącej instalacji do produktu 
gruntu antropogenicznego i kompozytu mineralno – organicznego. Dodał, że tej inwestycji 
są przeciwni mieszkańcy Nowej Białej, którzy w tej sprawie złożyli pismo do Urzędu. 
Zapytał, jakie mamy możliwości prawne, aby przeciwstawić się tej instalacji na terenie 
gminy. 
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 Zapytał, czy Wójtowi coś wiadomo na temat przeniesienia w kierunku Płocka przystanku 
autobusowego znajdującego się w strefie A na styku ul. Zglenickiego i ul. Dobrzyńskiej 
w Maszewie Dużym. 

 Poprosił o zamontowanie lampy ulicznej przy ul. Głogowej w Maszewie Dużym. 
 Zauważył, że Wójt nie poruszył sprawy imprezy, która ma się odbyć 19 września w Brwilnie.  
 Zapowiedział złożenie na piśmie dwóch interpelacji: 

1. Dotyczy prośby o wystąpienie do Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich 
o zainstalowanie sygnalizacji świetlnej dotykowej przy przejściu dla pieszych na drodze 
wojewódzkiej nr 559 w miejscowości Maszewo Duże na wysokości ulicy Szkolnej. 

2. Dotyczy prośby o zainstalowanie progów zwalniających na ulicy Szkolnej w Maszewie 
Dużym. 

Radny Leszek Majczyna: 
 Zapytał, jakie są plany odnośnie wykonania lewoskrętu drogi w Wyszynie. 
 Zapytał, na jakim etapie jest budowa kanalizacji w Ludwikowie. 
 Przekazał podziękowania mieszkańców za oświetlenie drogi za szkołą w Wyszynie. 
 Poprosił o zamontowanie lampy oświetlenia ulicznego w Wyszynie nie na końcu drogi, ale 

na jednym słupie bliżej. 
 Poinformował, że właściciel działki położonej w Ludwikowie przy „schetynówce” wyraził 

zgodę na wycięcie drzew. 
 Zapytał, czy są już dostępne wyniki ankiety w sprawie oczekiwanej przez mieszkańców 

częstotliwości odbioru śmieci. 
 Zapytał o raport KM Płock sp. z o.o. dotyczący ilości pasażerów korzystających 

z poszczególnych przystanków autobusowych. 
 Stwierdził , że podczas pikniku dla mieszkańców była konieczność skorzystania z hydrantu 

i zauważył, że nie wszystkie hydranty były sprawne i oznakowane. Zapowiedział złożenie na 
piśmie interpelacji w sprawie przeciwpożarowego zaopatrzenia w wodę oraz sprawność 
i oznakowania hydrantów. 

 
Odpowiedzi Wójta: 
Na prośbę radnego Stanisława Antoszkiewicza: 
 Termin wyboru sołtysa i rady sołeckiej zostanie zmieniony, ale musi się to odbyć zgodni 

 z przepisami prawa. 
Na sprawy zgłoszone przez radnego Huberta Murawskiego: 
 Odnośnie instalacji do produkcji gruntu antropogenicznego – do Urzędu Gminy  wpłynęło 

pismo Rady Sołeckiej  z Nowej Białej, po czym została wszczęta procedura wymagana 
w takiej sytuacji. Wójt dodał, że wszystkie działania Urzędu Gminy muszą być poparte 
przepisami prawa. 

 Odnośnie przystanku w ciągu ul. Dobrzyńskiej na granicy Płocka i Maszewa Dużego – 
złożyliśmy wniosek w sprawie ustawienia go w miejscu bardziej dogodnym dla mieszkańców 
gminy. Obecna lokalizacja przystanku nie była uzgadniana. Sprawa ta zostanie 
sprawdzona. 

 Komisja Budżetowa nie zakwalifikowała oświetlenia przy ul. Głogowej do realizacji w 2015 r.  
Wniosek ten zostanie przekazany do rozpatrzenia do realizacji w 2016 r. 

 Trwają przygotowania do zorganizowania pikniku integracyjnego w Brwilnie, który odbędzie 
się 19 września od godz. 16.00 na placu przy leśniczówce. Pozwoli to na sprawdzenie, czy 
mieszkańcy  sąsiednich miejscowości są zainteresowani taka imprezą.  

Na sprawy zgłoszone przez radnego Leszka Majczynę: 
 Rozpoczęcie przebudowy skrzyżowania na drodze wojewódzkiej nr 559 z drogą w kierunku 

Wyszyny jest planowane w 2015 r. a zakończenie w 2016 r. 
 Lampa uliczna została zamontowana zgodnie z wnioskiem mieszkańców. Montaż lampy na 

ostatnim słupie wydawał się najbardziej racjonalny, jednak jeśli będzie taka potrzeba, do 
sprawy zamontowana dodatkowej lampy można będzie wrócić. 

 Odnośnie wycinki drzew na skrzyżowaniu „schetynówki” z drogą powiatową w Ludwikowie – 
Urząd Gminy wystąpi do Starosty o pozwolenie na wycinkę drzew na gruncie należącym do 
gminy oraz do właściciela działki, aby wystąpił z wnioskiem o wycinkę drzew rosnących na 
jego gruncie. 
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 Ankiety w sprawie częstotliwości odbioru odpadów były wykonywane przez ZGRP dla jego 
potrzeb, ale Wójt sądzi, że będą mogły zostać udostępnione. 

 Raport dotyczący ilości pasażerów korzystających z poszczególnych przystanków 
autobusowych zostanie przedstawiony na posiedzeniach komisji Rady Gminy, w celu 
określenia potrzeby montażu wiat na przystankach. 

 
Prezes Zarządu Spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała” Sp. z o.o. Jarosław Rydzewski 
poinformował, że w sprawie budowy kanalizacji w Ludwikowie została już wydana decyzja 
środowiskowa oraz wykonano projekt geologiczny, po czym Spółka wystąpi o wydanie 
kolejnych dokumentów. Nadal trudno jest określić, kiedy rozpoczną się prace ziemne.  
Odnośnie hydrantów – ich oznakowanie i sprawność są cyklicznie sprawdzane, a w związku 
z informacja radnego Leszka Majczyny zostaną powtórnie sprawdzone. Hydrant przy szkole 
w Wyszynie był sprawny, nastąpił jedynie drobny przeciek na zasuwie. Pan Rydzewski 
stwierdził, że konieczne jest zatrudnienie jeszcze jednego pracownika, który będzie 
odpowiedzialny m.in. za działanie i oznakowanie hydrantów. 
 
Przewodniczący Rady zauważył, że zmiana uchwały w sprawie podziału Sołectwa Nowe 
Proboszczewice i utworzenia Sołectwa Nowe Proboszczewice i Sołectwa Ogorzelice może 
nastąpić w trybie paragrafu 15 Statutu Gminy Stara Biała. 
 
Wiceprzewodniczący Mariusz Downarowicz: 
 Zapytał, czy w budżecie gminy znajdą się środki na budowę świetlicy w Brwilnie. 
 Zwrócił się z prośbą do radnych o przychylne potraktowanie jego prośby o okazyjny zakup 

samochodu bojowego w pełni wyposażonego dla OSP Brwilno. Jako źródło finansowania 
wskazał dział budżetu: „Ochotnicze Straże Pożarne”. 

Na pytanie sołtysa Nowych Proboszczewic Jana Kozłowskiego o termin następnej sesji 
Rady Gminy Przewodniczący Rady odpowiedział, że w tej chwili nie zna jeszcze tej daty, 
natomiast termin wyborów sołtysa i rady sołeckiej zostanie wydłużony. 
Sołtys Włoczewa Barbara Żółtowska poinformowała, że na terenie tej miejscowości 
w budynku koło szkoły przebywa bezdomna kobieta, nigdzie nie zameldowana. 
 
Odpowiedzi Wójta: 
Na pytanie Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Downarowicza: 
 Odnośnie budowy świetlicy w Brwilnie – czekamy na ogłoszenie naboru wniosków 

z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 
 Odnośnie zakupu samochodu bojowego dla OSP – sprawa zostanie przedstawiona na 

posiedzeniach komisji Rady Gminy. 
Na sprawę zgłoszoną przez sołtys Włoczewa Barbarę Żółtowską - Wójt przekaże to 
zgłoszenie do GOPS. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Downarowicz zaprosił na piknik integracyjny, który 
odbędzie się 19 września w Brwilnie i wyraził nadzieję, że ta impreza wpisze się na stałe 
w kalendarz imprez w gminie. 
 
O godz. 10.40 Przewodniczący Rady zarządził 20 minutową przerwę w obradach. 
O godz. 11.00 wznowiono obrady. 
Podczas przerwy salę obrad opuścił Kierownik Posterunku Policji w Starej Białej Zdzisław 
Dybiec. 
 
Po przerwie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Stanisława 
Antoszkiewicza 
w sprawie wprowadzenia po punkcie 10 porządku obrad punktu 11: 
„11. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie podziału Sołectwa Nowe Proboszczewice 
i utworzenia Sołectwa Nowe Proboszczewice i Sołectwa Ogorzelice.” 
I odpowiednią zmianę numeracji kolejnych punktów.  
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W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosów „za”) przyjęła 
zaproponowaną zmianę w porządku obrad. 
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 
Gminy Stara Biała na 2015 rok. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Skarbnik Gminy omówiła zmiany w budżecie gminy na 2015 rok przewidziane w projekcie 
uchwały. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 62/VII/15 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2015 rok 
(uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 8. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Stara 
Biała ze Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania AKTYWNI RAZEM. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Radny Władysław Mikołajczyk wyraził opinię, popartą przez Przewodniczącego Rady, że 
wystąpienie gminy ze Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania AKTYWNI RAZEM 
i przystąpienie do Lokalnej Grupy Działania – Stowarzyszenie Rozwoju Ziemi Płockiej 
z siedzibą w Bielsku jest korzystne dla Gminy Stara Biała.   
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 63/VII/15 w sprawie wystąpienia Gminy Stara Biała ze Stowarzyszenia 
Lokalna Grupa Działania AKTYWNI RAZEM (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 9. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 
Stara Biała do Lokalnej Grupy Działania – Stowarzyszenie Rozwoju Ziemi Płockiej z siedzibą 
w Bielsku jako członka zwyczajnego. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 



8/9 
 

 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 64/VII/15 w sprawie przystąpienia Gminy Stara Biała do Lokalnej Grupy 
Działania – Stowarzyszenie Rozwoju Ziemi Płockiej z siedzibą w Bielsku jako członka 
zwyczajnego (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
O godz. 11.05 Przewodniczący Rady zarządził 10 minutową przerwę w obradach. 
O godz. 11.15 wznowiono obrady. 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego 
obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej w Brwilnie w celu przeprowadzenia wyborów 
do Sejmu i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 65/VII/15  w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu 
Pomocy Społecznej w Brwilnie w celu przeprowadzenia wyborów do Sejmu i do Senatu 
Rzeczypospolitej Polskiej (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 11. 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie 
podziału Sołectwa Nowe Proboszczewice i utworzenia Sołectwa Nowe Proboszczewice  
i Sołectwa Ogorzelice: § 2 ust. 1 uchwały Nr 50/V/15 z dnia 2 czerwca 2015 r. otrzyma 
brzmienie: 
„1. Zarządza się przeprowadzenie wyborów sołtysów i rad sołeckich nowopowstałych sołectw, 
w terminie dwóch miesięcy od dnia wejścia w życie niniejszej uchwały.” 
Przewodniczący Rady poprosił o zabieranie głosu w tej sprawie i następnie, wobec braku 
wniosków i pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymał się od głosu” 1 radny 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (13 
głosami „za”) podjęła Uchwałę Nr 66/VII/15 uchwały o zmianie uchwały w sprawie podziału 
Sołectwa Nowe Proboszczewice i utworzenia Sołectwa Nowe Proboszczewice  i Sołectwa 
Ogorzelice  (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 12. 
W punkcie zapytania i wolne wnioski głos zabrali: 
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Sołtys Nowych Proboszczewic Jan Kozłowski podziękował za podjęcie uchwały zmieniającej 
termin przeprowadzenia wyboru sołtysów i rad sołeckich nowopowstałych sołectw, która 
umożliwi mu wzięcie w nich udziału. 
Sołtys Brwilna Krzysztof Perkowski poprosił o: 
 Naprawę chodnika i ścieżki rowerowej wzdłuż ulicy spacerowej w Brwilnie. 
 Postawienie   tablicy ogłoszeniowej dla osiedla „Pod 3”. 
Odpowiedzi Wójta: 
 Usterki zostaną naprawione w ramach gwarancji. 
 Odnośnie tablic informacyjnych – rozważamy montaż innych tablic ogłoszeniowych 

ponieważ istniejące nie do końca się sprawdzają. 
Radny Jan Sieradzki: 
 Zapytał, czy do Urzędu Gminy wpłynął wniosek w sprawie wycięcia topól rosnących 

naprzeciwko  Zespołu Szkół w Starych Proboszczewicach. 
Odpowiedź Wójta: 
 Taki wniosek nie wpłynął ale, będziemy się starać aby drzewa zostały osunięte przed 

okresem zimowym. 
Radny Stanisław Antoszkiewicz: 
 Zapytał, kto odpowiada za porządek na przystankach autobusowych znajdujących się na 

terenie gminy. 
Odpowiedź Wójta: 
 Za porządek na przystankach odpowiada gmina, ponieważ nie są to przystanki należące do 

KM Płock Sp. z o.o. 
Przewodniczący Rady: 
 Poinformował, że były radny Jarosław Szteindór podczas tegorocznych dożynek powiatu 

płockiego w dniu 6 września został odznaczony przez Ministra Rolnictwa 
i Rozwoju Wsi odznaką „Zasłużony dla Rolnictwa”. 

 Poinformował, że przyczynił się do ujawnienia w ewidencji gruntów i budynków Skarbu 
Państwa działki nr 120/1 o powierzchni 2419 m2  położonej w Nowych Proboszczewicach, 
tak że można będzie rozpocząć postępowanie komunalizacyjne. 

Sołtys  Wyszyny Stanisław Wiśniewski – Prezes Oddziału Gminnego Związku OSP RP 
w Starej Białej poinformował, że 5 września br. w Staroźrebach odbyły się Powiatowe Zawody 
Sportowo-Pożarnicze. Z Gminy Stara Biała wzięły udział 2 jednostki OSP: seniorzy z OSP Stara 
Biała zajmując VIII miejsce na 18 drużyn i Młodzieżowa Drużyna Pożarnicza z OSP Maszewo 
(mieszana) zajmując V miejsce. 
 
Ad. 13. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady  VII Sesji 
Rady Gminy Stara Biała.            
 
 
                                                                    
                                                                                   Przewodniczący Rady 
 
 
                                                                                   /-/ Wojciech Żółtowski 
 
Protokołowała 
Bożena Guzanek 
 
 

 

 

 


